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Generalforsamling 
 

Afholdt:  Torsdag d. 22.03.2011 
Afholdt på: Hjalleseskolen 

 
 

Referat i henhold til dagsorden på indkaldelse. 
 
 
Dagsorden: 
 
 
 

1. Valg af dirigent 
Sven Erik Peterson blev valgt som dirigent. 
 

2. Formanden beretning 
Bestyrelsens beretning forefindes sidst i referatet. 
 
I forbindelse med gennemgangen af beretningen blev det pointeret, at indkørslen til Havremarken 
oprindeligt var kommunens areal, hvorfor vedligeholdelsen af vejen også burde være 
kommunens.  
 
Efterskrift: 
Vejene er kommunalt ejede men er private fællesveje, hvorfor vedligeholdelsen overgår til 
grundejerforeningen. 
 

3. Aflæggelse af regnskab 1/1 2011 – 31/12 2011 
Regnskab blev fremlagt og gennemgået af grundejerforeningens bestyrelse. Regnskabet blev 
godkendt af generalforsamlingen. 
 

4. Indkomne forslag 
Der er indenfor fristens udløb indkommet 2 forslag som er omdelt til medlemmerne.  
 
Idet begge forslag relaterer sig til punkt 5 Budgetforslag 2012 og kontingentfastsættelse sættes de 
til afstemning under punkt 5.  

 
5. Budgetforslag 2012 og kontingent fastsættelse 

Som følge af indholdet i det indkomne forslag nr. 1 blev dette sat til afstemning først. 
 
Edvin Sanggard, Rugmarken 13 
”Det foreslås at den foreslåede kontingentforhøjelse udsættes, og nyt forslag fremsættes på næste 
års generalforsamling. I mellemtiden foreslås det bestyrelsen at fremlægge teknisk belæg for at S-
stens belægningen vil være nedslidt inden den estimerede periode, samt at fremlægge et detaljeret 
budget for vejfondens indtægter og udgifter” 
 
Afstemningsresultat: 3 stemmer for, 20 stemmer imod og 9 blanke stemmer 
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Efterfølgende blev de af bestyrelsen fremsatte forslag sat til afstemning. 
 
Forslag 1 fremsat af bestyrelsen 
”Bestyrelsen foreslår kontingentet til grundejerforeningen hævet fra 1.000 kr. til 1.750 kr. pr. år. 
Begrundelse: Om 15-25 år skal vi nok se på udskiftning af S-sten i Rug- og Havremarken. Vi har 
ca. 5.000 m2 og i dag vil det koste omkring 500 kr. pr. m2 at få lagt nye S-sten. Der skal også ny 
asfalt om 20-25 år, hvor der også skal skrabes af det gamle og fortovene skal lægges om. De 15-
20.000 kr. vi henlægger i øjeblikket rækker ikke. I budgettet skal der oprettes en post på 100.000 
kr., der hedder overførsel til vejfond, så vi minimum får 100.000 kr. ind på vejfonden pr. år.” 
 
Afstemningsresultat: 14 stemmer for, 16 stemmer imod og 2 blanke stemmer 
 
Forslag 2 fremsat af bestyrelsen 
”Alternativt forhøjes kontigentet til 1.500 kr. pr. år og der afsættes kun minimum 75.000 kr. til 
vejfonden. Til gengæld er det nødvendigt at se på en yderligere kontingentforhøjelse indenfor en 
kort årrække.” 
 
Afstemningsresultat: 26 stemmer for, 0 stemmer imod og 6 blanke stemmer 
 
Bestyrelsens forslag nr. 2 er vedtaget. 
 
Indkommet forslag nr. 2  
 
Kirsten Nielsen & Hans M. Christensen, Rugmarken 52 
”Bestyrelsen skal tage kontakt til et uvildigt rådgivende ingeniørfirma med speciale i 
vedligeholdelse og reparation af vejbelægning. Lade det rådgivende ingeniørfirma lægge en plan 
på tid og økonomi for den fremtidige vedligeholdelse, og ved større arbejder lade det stå for 
arbejdet” 
 
Afstemningsresultat: Forslaget blev trukket tilbage inden afstemning. 
 

 
6. Valg til bestyrelsen  

Palle Svendsen, Majsmarken 7 - genvalgt 
Bent Juel, Græsmarken 23 - genvalgt 
Ask V, Christiansen, Rugmarken 16 – genvalgt  
Bjarne Schmidt, Rugmarken 22 - genvalgt 
 

7. Valg af suppleanter  
Bent Møller, Rugmarken 10 – valgt 
Niels Olesen, Majsmarken 16 - valgt 
 

8. Valg af revisor; 
Jørgen Knudsen, Majsmarken 15 – genvalgt. 

 
9. Valg af revisorsuppleant  

Hans M. Christensen, Rugmarken 52 - valgt 
 

10. Eventuelt  
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Et grundejermedlem har for nylig haft en ubehagelig oplevelse med et anonymt afleveret 
trusselsbrev rettet mod familiens katte. Der henstilles til at vi alle sammen i grundejerforeningen 
arbejder for det gode naboskab og åbent for talt sammen om problemer og lignende. 
 
Der blev gjort opmærksom på manglende vedligeholdelse af kommunens stikveje ind mod 
grundejerforeningen. Bestyrelsen vil overfor kommunen påpege den manglende vedligeholdelse. 
Samtidig opfordres de enkelte medlemmer ligeledes til at påpege manglende vedligeholdelse af 
de offentlige arealer. 
 
 



GRUNDEJERFORENINGEN     
Havremarken/Rugmarken/Majsmarken/Græsmarken  
 

 www.grundejerforeningen-hrmg.dk  

Underskrifter: 
 
 
________________________________ ________________________________ 
 
 
________________________________ ________________________________ 
 
 
________________________________ ________________________________ 
 
 
________________________________ ________________________________ 
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